

Municipality of (1) Oxford, in the Province of Nova Scotia. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/275C; and

(2) Gravelbourg, in the Province of Saskatchewan. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/274I. (*All contracts deemed referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs*).

By Mr. LeBlanc, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Canada Mortgage and Housing Corporation, together with the Auditor's Report for the year 1982, pursuant to subsections 33(2) and (3) of the Canada Mortgage and Housing Corporation Act, chapter C-16, R.S.C., 1970, as amended. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/108C. (*Deemed referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works*).

By Mr. Lumley, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Department of Industry, Trade and Commerce for the fiscal year ended March 31, 1982, pursuant to section 8 of the Department of Industry, Trade and Commerce Act, chapter I-11, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/12C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs*).

By Mr. Lumley,—Report of the Department of Regional Economic Expansion for the fiscal year ended March 31, 1982, pursuant to section 22 of the Department of Regional Economic Expansion Act, chapter R-4, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/28C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Regional Development*).

By Mr. MacEachen, a Member of the Queen's Privy Council,—Report, with Statistical Review, of the Export Development Corporation, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended December 31, 1982, pursuant to subsection 75(3) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C. 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/289C. (*Deemed referred to the Standing Committee on External Affairs and National Defence*).

At 6.24 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 2(1).

français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/275C; et

(2) la municipalité de Gravelbourg, dans la province de la Saskatchewan. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/274I. (*Toutes les ententes sont réputées déferées au Comité permanent de la justice et des questions juridiques*).

Par M. LeBlanc, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Société canadienne d'hypothèques et de logement, ainsi que le rapport des vérificateurs, pour l'année 1982, conformément aux articles 33(2) et 33(3) de la Loi sur la Société canadienne d'hypothèques et de logement, chapitre C-16, S.R.C., 1970, telle que modifiée. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/108C. (*Réputé déferé au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics*).

Par M. Lumley, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du ministère de l'Industrie et du Commerce, pour l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément à l'article 8 de la Loi sur le ministère de l'Industrie et du Commerce, chapitre I-11, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/12C. (*Réputé déferé au Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques*).

Par M. Lumley,—Rapport du ministère de l'Expansion économique régionale, pour l'année financière terminée le 31 mars 1982, conformément à l'article 22 de la Loi sur le ministère de l'Expansion économique régionale, chapitre R-4, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/28C. (*Réputé déferé au Comité permanent de l'expansion économique régionale*).

Par M. MacEachen, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport et Statistiques de la Société pour l'expansion des exportations, pour l'année financière terminée le 31 décembre 1982, ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 75(3) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C. 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/289C. (*Réputé déferé au Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale*).

A 18 h. 24, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à onze heures, en conformité des dispositions de l'article 2(1) du Règlement.

le Président

JEANNE SAUVÉ

Speaker